
Σας  γνωστοποιούμαι  τις  αποφάσεις  του  Δ.  Σ  όπως  αναφέρονται  στην

παραπάνω εισήγηση και οι οποίες είναι οι κατωτέρώ :

ΕΙΣΗΓΗΣΗ  του  κ.  ΠΡΟΕΔΡΟΥ  του  ΣΥΛΛΟΓΟΥ  ΔΙΚΑΣΤΙΚΏΝ

ΕΠΙΜΕΛΗΤΩΝ  Εφετείων  ΑΘΗΝΑΣ-ΠΕΙΡΑΙΑ-ΑΙΓ  ΑΙΟΥ-

ΔΩΔΕΚΑΝΗΣΟΥ,

στο Συμβούλιο της 12-2015.

Κυρίες  και  κύριοι  συνάδελφοι,  σας  καλωσορίζω  στο  νομίμως

προγραμματισθέν σημερινό Συμβούλιό μας.

Εισηγούμενος το θέμα της ημερήσιας διάταξης του Συμβουλίου μας

και  αφού  επικουρικά  ζητήσω  την  προσοχή  σας,  λόγω  της

σπουδαιότητας  και  του  ειδικού  βάρους  του  θέματος,  θα  μου

επιτρέψετε να καταθέσω τα εξής:

Η  ειλικρίνειά  μου  όμως  δεν  μου  επιτρέπει  να  μην  πώ  ότι  τα

πράγματα στην επίδοση, με εξαίρεση κάποιες περιπτώσεις (όπως

τα  επί  πλέον  φύλλα  εκθέσεώς,  τα  συγκοινοποιούμενα  έγγραφα,

κατάθεση  αντιγράφου  εκθέσεων  επιδόσεων  Διαταγών  Πληρωμής

κ.λ.π.), είναι καλλίτερη.

Θεωρώντας ότι  έχω καλύψει  κατά την γνώμη μου,  το θέμα των αμοιβών, αφού
βεβαίως  σας  προσκαλώ μετά  την  εισήγησή  μου,  επαυξητικά  να  ακούσω τυχόν
προτάσεις,  έρχομαι  τώρα στο ζήτημα της αναγραφής της  νόμιμης  αμοιβής στην
πρώτη  σελίδα  της  κάθε  έκθεσης  σε  ευκρινές  και  διακριτό  πλαίσιο,  με  ποινή
ακυρότητας.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι.

Προσωπικά είμαι ικανοποιημένος τα μάλλα, από την πρόβλεψη, αυτή, της σχετικής
ΚΥΑ.  Αυτό  γιατί  επιτυγχάνουμε  όλα  όσα  προανέφερα  περί  αθέμιτου
ανταγωνισμού, αλλά και επί πλέον η διαφάνεια με την σωστή εφαρμογή της ΚΥΑ,
εφαρμόζεται  και  μπορούμε  να  υπερηφανευόμάστε  γιαυτό.  «  Η  γυναίκα  του
Καίσαρα δεν πρέπει. να φαίνεται τίμια, αλλά να , είναι και τίμια». Η διαφάνεια, η
περιφρούρηση του κλάδου και η λειτουργία μας σε πλαίσια ισονομίας, για μας που
έχουμε την ευθύνη ως αιρετοί, να κρατάμε τις τύχες του κλάδου στα χέρια μας,
πρέπει να είναι ζήτημα τιμής και σκοπός της συνδικαλιστικής ζωής μας.


